



WILL YOUR FAMILY GET THE RIGHT SUBSIDIES?

Confirm your household information at www.medishieldlife.sg

您与家人能否获得应得的津贴？

请浏览 www.medishieldlife.sg 确认您的家庭住户资料。

1



Log in at www.medishieldlife.sg with the Reference Number in your MediShield Life Premium Subsidy letter or your SingPass.

上终身健保网站 www.medishieldlife.sg 输入列在终身健保保费津贴信件上方的编号或利用 SingPass 登入网站。

2



Confirm who lives in your household. Only one member from your household needs to do this.

确认与您同住的家人的资料。每户家庭只需一人上网进行确认。

3



View your premium and subsidies online in **end-2015**.

您可在 **2015年底** 上网查看您的保费与津贴数额。

You may also verify your household information by calling 1800-222-3399 or visiting these locations. Scan the QR code or refer to your MediShield Life Premium Subsidy letter for full details.

您也可拨打 1800-222-3399 或亲临以下地点确认您的家庭住户资料。
欲知详情，请扫描 QR 码或参阅您的终身健保保费津贴信件。



All SingPost branches island-wide, selected Community Centres/Clubs or the Inland Revenue Authority of Singapore.

全岛所有新邮政分局，指定的民众俱乐部/联络所或新加坡国内税务局。



MINISTRY OF HEALTH
SINGAPORE

MediShieldLife